

# 上海 柏林 商业论坛

可持续发展企业和城市论坛

SHANGHAI  
BERLIN  
BUSINESS FORUM  
SUSTAINABLE COMPANIES  
AND CITIES FORUM

## SAVE THE DATE

THURSDAY, APRIL 19TH, 8:30 A.M.

## 敬请预留时间

2018年4月19号 周四 08:30

Organizer | 组织方:



On behalf of | 代表:



Supported by | 主办单位:



Senate Department  
for Economics, Energy  
and Public Enterprises



# SHANGHAI-BERLIN BUSINESS FORUM

## SUSTAINABLE COMPANIES AND CITIES FORUM



### 上海-柏林商业论坛 可持续发展企业和城市论坛

**THURSDAY, APRIL 19TH, 8:30 A.M.**  
ZHANGJIANG HI-TECH PARK / XNODE

**2018年4月19号 周四 08:30**  
张江高科园区 创极无限

The effects of our changing climate will affect the quality of life on earth, particularly in our major cities. There are two strategies to face this challenge: Prevention and adaptation. Urban regions represent a vital prerequisite for sustainable economic development and at the same time need to be prepared to cope with climate change.

气候变化将对地球生命质量,尤其是主要城市产生巨大影响。应对这一挑战,我们有两大策略:预防及适应。城市地区是可持续发展的重要先决条件。经济发展同时也需要应对气候变化。

Shanghai and Berlin are among the metropolises that - out of necessity and capability - lead the way to a more sustainable future.

上海和柏林都是首当其冲且具备实力应对的大都会,必将引领一个更加美好的可持续发展的将来。

Organizer | 组织方:



On behalf of | 代表:



Supported by | 主办单位:



Senate Department  
for Economics, Energy  
and Public Enterprises



The **SUSTAINABLE COMPANIES & CITIES FORUM** focuses on climate change-related business opportunities / business cases in Shanghai and Berlin, and on how cities need to foster sustainable innovation and remove potential barriers. The workshop brings together entrepreneurs from both cities with city officials, policymakers, as well as legal and financial experts for presentations and discussions.

Please mark this date:

**Thursday, April 19th, 8:30 a.m.**

**ZhangJiang Hi-Tech Park / XNode**

The invitation will follow shortly.

For more information and registration please visit:

[www.bbenergynetwork.de/sustainable-companies-and-cities](http://www.bbenergynetwork.de/sustainable-companies-and-cities)

可持续发展企业和城市论坛将聚焦气候变化在上海和柏林所带来的商机、以及城市如何培养可持续发展创新、消除潜在阻碍。会议将两个城市的企业家、政府官员、政策制定者和法律及金融届专家聚集在一起，共同展示及探讨。

请您留意会议时间和地点:

**2018年4月19日 周二 8:30**

**张江高科园区 创极无限**

正式邀请函将稍后发出

了解更多资讯或报名注册, 请访问:

[www.bbenergynetwork.de/sustainable-companies-and-cities-cn](http://www.bbenergynetwork.de/sustainable-companies-and-cities-cn)

Organizer | 组织方:



On behalf of | 代表:



Supported by | 主办单位:



Senate Department  
for Economics, Energy  
and Public Enterprises

